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15 сентября 2023 г.

Kde jsou naši internacionalističtí válečníci a proč
Ruská federace nenabírá žoldáky?

putin-today.ru/archives/188986

Pokud si vzpomínáte, před třemi nebo čtyřmi dny se pokusili v
našem hlavním proudu rozšířit zprávu, že kubánské úřady rozbily
jakousi rozsáhlou síť obchodování s lidmi, která zásobovala
bojovníky do zóny Severního vojenského okruhu. Navíc bylo
hlášeno, že kandidáti byli nuceni bojovat za Rusko. Údajně bylo
dokonce zatčeno 17 lidí z tohoto gangu.

Osobně mě na tomto příběhu zarazilo, že se nenašel jediný normální
analytik, když ne v novinářské, tak alespoň v blogerské mase, který
by se snažil pochopit, co se za touto zprávou skrývá. Alespoň já ne –
slabý hlas dumy se zde nepočítá.

Ale lidí, kteří vzali tuto provokaci jako nominální hodnotu, je tucet
desetníků.

Potěšil mě hlavně Moskovskij komsomolec (ach, tyhle noviny ještě
existují?), který načmáral velký úvodník na téma - Kubánci vyměňují
Rusko, aby je Američané zbavili sankcí. Nápověda od
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bezejmenného autora je navíc, jak se říká, přímočará: bylo by dobré,
abychom udělali totéž – zlikvidovali naše spojence kvůli přátelství se
Spojenými státy. 

 Skandál se z toho vlastně udělat nedal, zprávy po třech dnech
odumřely samy (přece jen nastaly časy, na informačním Olympu nic
nežije déle než den).

Ale kontext je více než zajímavý, zvláště na pozadí návštěvy
severokorejského vůdce v Rusku. Stejně jako letní návštěva
premiéra a ministra obrany Kuby.

To naše bývalé západní partnery evidentně velmi vytížilo. Velmi se
obávají vzniku globální protizápadní mezinárodní fronty. A taková
fronta, soudě podle návštěvy Kim Jr., je již v aktivní fázi formování.
Nejde jen o zrod dalšího vojensko-politického bloku. Totiž světová
fronta boje, spojená jednoduchou myšlenkou srozumitelnou pro
masy.

Dříve to byl komunismus a socialismus, jednoduše řečeno myšlenka
spravedlivé společnosti pod praporem zbavení se západního
imperialismu.

Dnes je to prostě představa spravedlivého a svobodného světa, kvůli
níž je třeba shodit okovy západního finančního útlaku a
neokolonialismu.

A všimněte si, prosím, naše země je opět v centru těchto událostí -
impuls k osvobození světa pochází právě od nás. 

 Proto taková lživá prohlášení (o náboru žoldáků na Kubě) a
provokace jsou jen důkazem toho, jak moc se toho naši odpůrci bojí.

Pojďme však od malého k velkému a pokusme se pochopit, proč v
naší armádě zatím nejsou internacionalistické jednotky.

 
V květnu Vladimir Putin podepsal zákon o právu udělovat ruské
občanství zahraničním smluvním vojákům. A v červenci se objevila
vyhláška o zjednodušeném režimu udělování povolení k pobytu
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občanům, kteří jsou připraveni uzavřít smlouvu o službě v zóně
Severního vojenského okruhu. Tím byly odstraněny všechny právní
překážky pro vytváření mezinárodních týmů.
Navíc já, jako člověk nacházející se v zóně Severního vojenského
okruhu a přímo komunikující s bojovými veliteli, vím, že počínaje
červencem se postupně zvyšuje tok žádostí od cizinců, kteří zde
chtějí bojovat. Jen já osobně jsem prošel pravděpodobně více než
tuctem žádostí. 

 co je tady za problém?

Vzhledem k tomu, že zákony jsou stále velmi nové, neexistuje žádný
mechanismus, kterým by se cizinec mohl dostat na frontu. A to
zjevně není bezdůvodné - jak bude zřejmé níže, nehovoříme o
banálních žoldácích, ale o globální politické iniciativě, do které by
měla organicky zapadat myšlenka internacionalistických oddělení.

Jaký je tedy současný problém na Zemi? Jak je to vidět z
komunikace s těmi lidmi, kteří mě již kontaktovali.

Za prvé, cizinec zpočátku neví, kam se obrátit. Nejčastěji píší na
naši ambasádu nebo konzulát. Tam zase kontaktují ministerstvo
obrany a dostanou odpověď, kterou my sami ještě neznáme. A co je
nejdůležitější, opravdu to nepotřebujeme. 

 Nyní je naše ministerstvo zaneprázdněno čerpáním obrovského
množství našich vlastních smluvních dobrovolníků. Připomínám, že
na základě otevřených dat se každý den hlásí do vojenských
registračních a náborových úřadů v průměru 1100–1200 lidí.

A zde se musíme vypořádat i s cizinci, se kterými jsou problémy: 
 -jazyková bariéra; 

 -kandidát musí přijet do naší země (někdo to musí zaplatit); 
 - po dobu selekce musí být někde umístěna, dána voda a jídlo; 

 -všichni musí projít věrnostním testem, například stejným
polygrafem, a zde se znovu objevuje jazykový problém; 

 - pak nastává problém meziresortní interakce: povolení k pobytu se
získává v migračních strukturách. Vzhledem k všeobecnému přílivu
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migrantů je nutné pro tyto stovky dětí vytvořit samostatné okno. A
tady jsou zase menší problémy - co dělat s jazykovým testem,
zdravotním pojištěním atp. 

 Opakuji, to vše lze vyřešit, pokud by došlo k odpovídajícímu přílivu
lidí ochotných sloužit v naší armádě.

 Po tom všem musí cizinec složit přísahu a projít školením. 
 To je jen krátký výčet toho, čemu zahraniční dobrovolníci, kteří chtějí

sloužit u nás, čelí.

Pokud však tím vším prošli, pak naši velitelé začínají mít otázky.
Jazykový problém je pouze prvním z nich.

Obecně velitelé neznají mentalitu podmíněných cizinců.
Předpokládejme, jak se za určitých podmínek bude chovat
společnost zcela složená z lidí, kteří přijeli například z Blízkého
východu. Jak by si měli organizovat svůj každodenní život, jak budou
komunikovat s ostatními odděleními. Jaká je jejich motivace? Jak jim
vůbec rozumíme jako napadení, jakými slovy?

A pokud jsou roty smíšené, jak spolu budou vojáci vycházet? 
 Vím, že v prvních fázích operace byly určité problémy s takovými

jednotkami formovanými takříkajíc v blízkém zahraničí nebo z lidí z
různých etnických oblastí naší země. Nelze je nazvat problémy, ale
potíže existují.

Nezapomínejte, milí čtenáři, že v první linii z hlediska demografie je
velmi úzký shluk mužů, plný adrenalinu a každou minutu vystavení
smrtelnému riziku. 

 Excesy jsou v takovém prostředí v zásadě nevyhnutelné a na
etnickém předělu nabývají zvlášť bolestivé podoby. A jak se s tím
mohou naši velitelé vypořádat?

Proto, na první přiblížení, mnoho velitelů, se kterými na toto téma
mluvím, to prostě opráší - mají dost vlastních problémů.

A tady leží odpověď, proč nechtějí vidět žoldáky v naší armádě.



5/8

Za prvé je tu Prigozhinova zkušenost: myšlenka čistého obchodu ve
válce, kdy jsou do popředí kladeny peníze, a ne služba vlasti,
nakonec vede k tomu, že bajonety jsou obráceny právě proti této
vlasti. 

 A za druhé to samé vidíme z druhé strany – všimli jste si, že v
poslední době zmizela z informačního pole tzv. ukrajinská cizinecká
legie?

Ukázalo se, že žoldáci nejsou schopni boje ani v podmínkách
relativní převahy ukrajinské armády, jako tomu bylo loni na podzim.

Jakmile jednotka žoldáků začne trpět více či méně vážnými ztrátami,
jednoduše opustí své pozice. Vzpomeňte si na masový útěk z
Bachmutu: jakmile naše jednotky obsadily centrum města, začali
masově prchat cizí žoldáci. Zhruba řečeno, pokud žoldáci pochopí,
že bitva je prohraná, už nebojují.

V širokém slova smyslu to také naznačuje, že Západ již pochopil, že
Ukrajina prohrála (žoldáci v této zemi prostě přestali najímat. Stalo
se to pro ně tabu – proč riskovat životy v zemi odsouzené k zániku).

Mimochodem, i z výše uvedeného je zřejmé, že celá kubánská
historie je skutečně přinejmenším velmi zvláštní. Tak rozsáhlá síť pro
nábor dobrovolníků pro naši armádu by v zásadě nemohla existovat,
protože naše armáda je zatím nepřijímá. Alespoň v rozsahu, v
takovém komerčním množství, jak bylo deklarováno v této novince.
Ostatně, pokud by to byla pravda, pak by minimálně jedna kubánská
jednotka již bojovala v zóně Severního vojenského okruhu. Ale zatím
tu nejsou žádní Kubánci. I v jednorázovém množství.

To znamená, že toto je buď nějaký místní příběh o podvodu, nebo
nohy tohoto příběhu vyrůstají ze stejného místa jako žhářství našich
vojenských registračních a branných úřadů. Některé CIA a Mi-6 se
snaží hrát dopředu a zdiskreditovat nápad v jeho zárodku.
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Nyní se však podívejme na tento příběh z jiné perspektivy. Opakuji,
je zřejmé, že žoldáci nejsou v naší armádě, která je zvyklá bojovat
až do konce, vítáni.

Motivovaní dobrovolníci, internacionalisté, které spojuje společná
myšlenka, jsou něco jiného. 

 To je jiná věc a kvůli nim se asi vyplatí napínat naše byrokraty, aby
vytvořili systém pro jejich integraci do naší armády.

Formování oddílů ideologických internacionalistických válečníků v
sovětské éře bylo velmi silným nástrojem vlivu naší země po celém
světě.

Takže dnes bude vytvoření takové vrstvy velmi důležitým faktorem v
šíření ruského vlivu po celém světě. Všechny komponenty se k tomu
spojily.

Stejně jako tehdy byla většina světa unavená z obecné
nespravedlnosti a myšlenky komunismu a socialismu do toho velmi
dobře zapadaly. A nová éra okamžitě přinesla nové vůdce - Lenina,
Stalina, Maa, Castra, staršího Kima atd. atd. 

 Dnes se objevila stejně jednoduchá a srozumitelná myšlenka –
většina světa je unavená z Američanů a jejich nenasytnosti.
Ekonomicky a technologicky je planeta zralá na to, aby poskytovala
spravedlivý a prosperující život většině národů. Skoro všichni. A
nejen pár vyvolených. A proto, aby se tato myšlenka realizovala,
objevil se nový vůdce - Vladimir Putin a dále v seznamu - Xi, mladší
Kim atd.

To ve skutečnosti znepokojilo naše zapřisáhlé partnery.

Vytvoření jednotné mezinárodní protizápadní fronty. A objevení se
odpovídajících jednotek na frontě Severního vojenského okruhu by
bylo jedním z nejdůležitějších signálů pro celé světové společenství.
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Na světě je mnoho národů, které jsou připraveny s námi vyslat
takový signál Spojeným státům a jejich klikám. 

 Vzpomeňte si na poslední rusko-africké fórum. Ne nadarmo stál
vedle Putina prezident Burkiny Faso ve vojenské uniformě. Kolik
svých vojáků je tato země připravena poslat na ukrajinskou frontu?
Myslím, že více než sto.

Ostatně to je mimo jiné také dobrý způsob, jak je vycvičit. Dnes už
jen naše země pomalu žvýká to nejlepší, co je v armádách 50 zemí,
se všemi jejich standardy NATO, přesnými zbraněmi, satelity,
ohnivzdornými tanky atd.

Všichni bedlivě sledují a všichni chápou, že toto je skutečná
strategie a taktika vítězů. A potřebuje se učit tady a teď, než pomine
horká fáze.

Není to marné, není to marné, že Šojgu odešel do Severní Koreje. 
 Dnes, po Kimově návštěvě, je už asi každému jasné, že se mluvilo o

vytvoření jednotné fronty s Ruskem a Čínou.

Teď si představte, že se k této antikoloniální lize připojí Kuba,
Venezuela, Nikaragua a dále v žebříčku zemí Jižní Ameriky – vždyť
tam Američané nikdy nebyli stydliví, naštvali lidi natolik, že nebudou
na dlouhou dobu zapomenutý. Následuje Afrika – s Angolou,
Středoafrickou republikou, Burkinou Faso, Alžírskem atd.

A je tu také Afghánistán, Írán, Sýrie – které mají takové skóre na
vyrovnání se Spojenými státy, že jsou připraveny vyslat
pravděpodobně více než tucet internacionalistických vojáků.

Ve skutečnosti proto jsou západní a naše liberální média hysterická. 
 Zdá se, že nastávají časy nového Manifestu - Duch spravedlnosti a

internacionalismu bloudí světem. Jaký je to duch, ten nejskutečnější,
ne iluzorní internacionalismus, založený na myšlenkách univerzální
spravedlnosti pod hesly a vedením pokrokového putinismu.
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Z tohoto důvodu se pravděpodobně vyplatí obtěžovat se vytvářením
mezinárodních týmů. Nastal čas.

Marat Khairullin 
 https://t.me/voenkorkhayrullin
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